Keeping in touch





The Macau Trust Law Lei da Fidúcia de Macau 澳門《信託法》

Senior Associate Lawyer 陶義德. 資深大律師



The Macau Trust Law

Macau is finally taking the last steps of a long legislative path to approve and implement a trust regime in Macau.

Generally approved by Macau Legislative Assembly, the new Trust Law provides for the respective legal regime, which was absent from Macau Laws, preventing the use of this legal figure, accepted in many jurisdictions worldwide by trustees, trustors and beneficiaries.

António Isóo de Azeredo, Senior Associate Lawyer I isooazeredo@ccadvog.com

Read more here

Lei da Fidúcia de Macau

Macau está finalmente a dar os últimos passos de um longo percurso legislativo para aprovar e implementar o regime legal da fidúcia (trust) em Macau.

Aprovada na generalidade pela Assembleia Legislativa de Macau, a nova Lei da Fidúcia prevê o respetivo regime jurídico, que estava ausente, até agora, das Leis de Macau, impedindo a utilização desta figura jurídica, aceite em muitas jurisdições a nível mundial pelos fiduciantes, fiduciários e beneficiários.

António Isóo de Azeredo, Advogado Associado Sénior I isooazeredo@ccadvog.com

Leia mais aqui

澳門《信託法》

澳門立法會一般性通過新《信託法》,其規定了各自法律制度。先前,澳門信託法律存在空白,有礙信託法律之使用,且在世界各地的許多司法管轄區,信託法律已為受託人、委託人和受益人所接受。

仍處於立法程序中的《信託法》,旨在通過信託為財富管理提供合法安全網絡來滿足市場預期。其預見了信託資產的定義、設立和清盤,以及所有相關方(即受託人、委託人和受益人)的能力、權利和義務。

陶義德 (António Isóo de Azeredo), 資深大律師 l isooazeredo@ccadvog.com

在這裡閱讀更多

C&C News



RANKED

in the

Chambers Greater China Region

2022 Guide

Chambers and Partners have once more recognised C&C Lawyers - this time, in their newly released Greater China Region 2022 guide. After extensive research, C&C is celebrated for consistent work and innovation, particularly in loan financing, real estate, commercial and labour litigation, and arbitration.

C&C 律師事務所再次榮獲國際法律評級機構錢伯斯 (Chambers and Partners) 認可。 此次亦是錢伯斯首次發佈《錢伯斯大中華區指南2022》。經過廣泛調研,C&C律師事 務所以其一貫工作及創新享譽盛名,尤其在貸款融資、房地產、商業和勞動訴訟及仲 裁實踐等領域。



Also highlighting notable practitioners, the Chambers Greater China Region 2022 guide distinguished C&C's Senior Partner Alvaro Rodrigues, who leads our litigation practice. "He is well experienced in undertaking a range of contentious matters, including litigation cases and bankruptcy and insolvency matters. He possesses notable knowledge of the real estate and construction sector."

《錢伯斯大中華區指南2022》還重點介紹卓越法律實踐者-C&C資深合夥人山度士 (Álvaro Rodrigues) 大律師,其亦是C&C訴訟業務的領導人,並評價:「山度士大律師在處理一系列爭議事宜方面經驗豐富,包括訴訟案件、破產和清盤業務,在房地產和建築領域亦學識淵博」。

C&C律師事務所衷心感謝錢伯斯、我們的客戶、朋友及同行的一直支持!

Read our last article:



Macau Consumer Rights and Interests Protection Law

LEI 09/2021

Lei da Proteção dos Direitos e Interesses do Consumidor

第9/2021號法律 澳門消費者保護法

Candice Pun, Jurist 潘卡莉, 法律專家



The Macau Consumer Rights and Interests Protection Law (Law 09/2021) was approved on June 24, 2021, and entered into force on January 1, 2022.

A Lei da Proteção dos Direitos e Interesses do Consumidor de Macau foi aprovada a 24 de Junho de 2021 e entrou em vigor no dia 1 de Janeiro 2022.

《澳門消費者權益保護法》於2021年6月24日通過並於2022年1月1日起生效。

Read more >>>

We are doing our part in keeping Macau safe from Covid-19. Together, we will get through this!

我們努力使澳門免受COVID-19的侵害。我們一起渡過難關!



Thanks for Subscribing

We've put together the *C&C Keeping in touch* newsletter with your convenience in mind, and we want to keep that going! If you're not a regular just yet, you can visit **our website** and check previous editions of KiT - or read our blog posts.









C&C律師事務所 澳門公正公司

Follow us on Wechat!





